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kan underlätta för bolagets hyresgäster att hyra ut till flyktingar om man vill. Kommunikations-

chef Åsa Stenmark redogjorde för vilka åtgärder som vidtas och hur samarbetet med stadens Bo-

stadskansli fungerar. 

 
 

§ 11 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäldes. 
 

 

§ 12 Mötets avslutande 

 

Vice ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:  

 

 

 

 

Olle Torefeldt 

 

Justerat: 
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